

说明书效果图

Sabbat E16

Bluetooth 5.2 More Compatible
compatible with Apple IOS and Android smartphones

Step1: Left/ Right Earbud Pairing

For the first time using, place the left and right earbuds back into the charging box. Once the earbuds are fully charged, the charging status with white lights on. Remove both earbuds from the charging box, the earbuds will be in pairing mode. The main earbud will flash white lights, while the other earbud stop flashing lights, which means both earbuds are paired successfully.

Step2: Earbuds Connect with Bluetooth Device

Open Bluetooth on your device, then search and connect "Sabbat E16". Select the pair button to complete the process. After the Bluetooth name is successfully found, you can double-click any earbud button. Support multi-device switching function, any earbud can be used as the master earbud when it is turned on firstly.

Product Specifications

Model: Sabbat E16

Product Name: Aurora, Neon, Galaxy, Mystic

Impedance: Wofar 16Ω+Tweeter 4Ω

Charging Interface: TYPE-C

Power Input: DC 5V

Bluetooth Version: 5.2

Sensitivity: 93dB@1kHz/1mW

Battery Capacity: 3.7V/50mAh

Charging Box Capacity: 3.7V/400mAh

Charging Time: About 60 minutes

Play Time: >5Hours

Frequency Response: 20-20000Hz

Packing list

- Bluetooth headset(Left and right)
- Type-C charging cable
- User's Guide
- Beautiful packaging

★ Single Earbud Use

A. Remove one of the earbuds (any earbuds) from the charging box. It will automatically power on and reconnect to your phone's Bluetooth independently.

B. When using both earbuds together, if you place the left or right earbuds back into charging box, this earbud will become the previous main earbud, another earbud that is still in using will be automatically assigned as the main earbud. This process should take about 5 seconds.

The earbuds will be powered off automatically after placing them back into the charging box. To use the earbuds again, simply take the earbuds out from the charging box, and they will reconnect to the last Bluetooth device automatically. If the last device does not open the Bluetooth button, the main earbud will flash white light after 2 seconds, please search and connect "Sabbat E16" on the other Bluetooth device.

Rich Functions, One-button Control

1. Functional button: ①

- ① Short press: Power On/ Play/Pause Answer/ Hang up
- ② Long press 2 seconds: Wake up Siri / Reject call
- ③ Long Press 4 seconds: Power Off

Above functions can be operated in any side earbud when pairing with Bluetooth.

- ② Double clicks: previous song
- ③ Double clicks: next song
- ④ Four clicks: gaming mode with low latency

Charging Schematic

charging box

When charging: indicator light flashes
Full charged: white lights turn on
Charging time: about 1 hour

Up to 6 hours
Call Playback
Standby time (up to 6 hours)
3 times mobile charging

Earbuds

When charging: the white light is on
Fully Charged: the white light is off
Charging time: about 1 hour

Charging Box Led Indicator Light

Green light: more than 70% power
Orange light: 20% to 70% power
Red light: below 20% power

⚠ Note: When charging the earphone charging box, please use our standard charging cable, 5V/3A charger. Special note: Do not use more than 5V/4A fast charge charger, so as not to damage the charging box.

FAQ:

- The phone can not search the Bluetooth earbuds device:
1. Turn on Bluetooth on your phone, open your mobile phone, and then reopen and search the Bluetooth.
- The earbuds has interruption or disconnection situation during the call or the music time:
① The power shortage of Bluetooth earbuds
② The distance between phone and Bluetooth earbuds is over 10meters
③ There is a large area of signal blocking objects between the phone and the Bluetooth earbuds for the wall
④ Left and right earbuds Bluetooth signal are not synchronized, it is recommended to remove the earbuds and restart again
- Bluetooth earbuds sound quality is not ideal?
New earbuds require a longer listening time. It is recommended to play music gradually. The sound quality will be improved a lot.

Restore to factory settings:

- Put the earbuds in the charging case and keep them charged.
- Press and hold the left and right earbuds at the same time until the white light flashes to release the factory settings.
- Take out earbuds from the charging case and wait for the earbuds white light to flash for automatic pairing.
- After the earbuds are paired successfully, the main earphone white light flashes, but the secondary unit does not light up.

Product quality warranty card

Customer name: _____ Contact number: _____

Contact address: _____ Product model: _____

Problem Description: _____

Warranty instructions:

Thank you for purchasing the **Sabbat** product. To protect your legal rights, please read the following items:
This warranty is a product warranty certificate. Please provide this card together with the product to our company for any after-sales repair.
This warranty is only valid for product use within the scope of the following:
① Through the legitimate and formal channels to obtain the company's products;
② Non-human damage products, including but not limited to user-induced removal/unloading, improper use, natural disasters and so on;
③ Does not exceed the product warranty period.

⚠ Caution include but not limited to the above.
*The company reserves the final explanation.

Sabbat E16

- *藍牙耳機本體(左右)
- *耳機充電盒
- *Type-C充電線
- *使用說明書
- *精美包裝盒

藍牙5.2更兼容

兼容Apple iOS和Android智能手機

首次開機時在左耳內及右耳內，耳機進入充電狀態，自啟電燈。將左右耳耳塞取出並配对，耳機開始配對模式，左側耳機閃爍，其中一只耳機停止閃爍，配對成功。

步驟一：左/右耳機配對

打開手機蓝牙，搜索蓝牙耳机“Sabbat E16”點擊連接，雙耳機完成配對後即可正常連通。
(部分手機需先關閉藍牙，重新開啟後再配對)
支持主副耳機切換，任一耳機(先開機)均可作為主機

步驟二：耳機與系統設備連接

打開手機蓝牙，搜索蓝牙耳机“Sabbat E16”點擊連接，雙耳機完成配對後即可正常連通。
(部分手機需先關閉藍牙，重新開啟後再配對)
支持主副耳機切換，任一耳機(先開機)均可作為主機

★單耳使用

A.任一耳機從充電盒中取出，即可單獨連接手機藍牙。
B.雙耳模式下，任一耳機損耗完電量，另一耳機仍可秒速恢復獨立手機藍牙。

耳機使用完畢，直接放回充電盒，無須手動關機。

再次使用，耳機會與歷史記憶給您自由自動連線。
無歷史記錄時，約5秒後，主耳機白燈閃爍，再進行藍牙連接即可。

頻寬範圍(Frequency response): 20-20000Hz

光綠

桃紅

星河

黑金

豐富功能一鍵可控

- 短按：開機/播放/暫停/接聽/掛斷
- 長按2秒：呼喚 Siri/拒接電話
- 長按4秒：耳机关机

上述功能在耳機配對使用時，可在任一耳機操作。

充電示意圖

充電盒	耳機
充電時：呼吸燈閃爍 滿電：綠燈常亮 充電時長：約1小時	充電時：白燈常亮 滿電：白燈熄滅 充電時長：約1小時

充電盒指示燈

綠燈：電量70%以上
橙燈：電量20%-70%
紅燈：電量20%以下

△注意：給充電盒充電時，請使用我們贈送的USB充電線，使用5V/1A的充電器。
特別注意：不要混用超過5V/1A的快充充電器，以免對充電盒造成損壞！

常見問題

●手機無法搜索到藍牙耳機設備：
請手戴藍牙耳機的所有配對裝置同時開機，然後重試打開藍牙並搜索設備。

●耳機在通過或者聯發科雙芯片讀取數據時有異常：
① 藍牙耳機設備已充電。
② 手機與藍牙耳機保持距離超過10cm以上。
③ 藍牙耳機電池已用盡或太久未使用的導致電壓過低，無法傳輸。
④ 藍牙耳機固件不匹配，需要更新固件至最新版本再配對連接。

●耳機耳機的音質不好怎麼辦？
耳機耳機要經一段時間使用，建議檢查音源設備質量，一段時間後到換各種音源的音質都會得到提升。

長時間佩戴也是「帶感」的原因：

1. 調整耳環尺寸或電源內，保持良好接觸。
2. 同時長途行走，右耳機至左耳機間隙時間即可自然緩解。
3. 避免音量過大造成耳痛等神經性問題應進行自動配對。
4. 配對成功後更換主機間隔時間，繼續正常使用。

產品質量保修卡

購買姓名:	聯系電話:
郵寄地址:	產品型號:
問題描述:	

保固聲明:

根據國家規定(Sabbat 原廠)產品，為了確保您的合法權益，特將相關條款如下事項：
本公司產品均經過嚴格品質檢驗，是品質優良(1年材料、技術水平與品質一致)給予交付服務。
本公司對於所有售出產品的品質與售後服務，將負責到底。

- ① 適用方法：正確遵照說明書來使用；
- ② 多人同時使用產品，每個設備不得私自拆卸、更改非原廠，擅自改裝導致下平安保險等問題；
- ③ 未經同意私自拆解；

*注意事項仍不能解決者以上。
*本公司保留最終解釋權。

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction